
 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
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Sammanträde torsdag 26 mars 2015 klockan 18:00-
20:10 
Husby Träff, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum 

 
Ledamöter 

 
Ersättare 

 
 

 
Ersättare 

Mia Päärni (S), ordförande 

Benjamin Dousa (M), vice ordförande 

Elvir Kazinic (S) 

Kerstin Aggefors (S) 

Staffan Svärd (S) 

Vakant (MP) 

Leo Ahmed (V) 

Demba Bah (M) 

Sten Collander (M) 

Tatjana Kovacic (M) §§ 6-23 

Kerstin Thuvfesson (M) §§ 6-23 

 

 

Galina Monsalves-Leal (S) 

Soma Amin (S) 

Hugh Sindi (S) 

Estanislao Mboro (S) 

Ahmet Music (MP) 

Anki Erdmann (V) 

Kahin Ahmed (M) 

Jean-Robert Nino (M) 

Tommy Deogan (C) 

 

 

 Galina Monsalves-Leal (S) §§ 

11-26 

Soma Amin (S) 

Hugh Sindi (S) 

Abdisalam Hussein (MP) 

Ahmet Music (MP) §§11-26 

Anki Erdmann (V) §§ 11-26 

Basit Choudhury (M) 

Kahin Ahmed (M) §§ 11-26 

Jean-Robert Nino (M) 

Amela de la Cruz (FP) 

Tommy Deogan (C) 

Per Jonson (KD) 

 

Tjänstgörande ersättare 
Basit Choudhury (M) för Tatjana Kovacic, Kahin Ahmed (M) för Kerstin 

Thufvesson (M), Jean-Robert Nino för Mats Rydelius (M) och Amela de la Cruz 

(FP) för Burhan Yildiz (FP)  

 Tjänstgörande ersättare 
Estanislao Mboro (S) för Leo Ahmed (V), Galina Monsalves-Leal (S) för Elvir 

Kazinic (S) §§ 1-10. 

    

Tjänstemän (öppet sammanträde §§ 6-23)  Tjänstemän (öppet sammanträde §§ 11-26) 
Stadsdelsdirektör Olle Johnselius (även §§ 1-5), administrativ chef Verner 

Stadthagen, avdelningschef Gunnar Hörnfeldt, VO-chef Ulrika Axelsson (även § 

5), VO-chef Gunilla Davidsson, VO-chef Kerstin Alnervik (även §§ 1-4), VO-chef 

Susanne Tengberg, t.f. nämndsekreterare Monica Holst (även §§ 1-5) och 

assisterande sekreterare Håkan Serdén (även §§ 1-5).  

  

Tjänstemän (slutet sammanträde) 
Charlotte Lindeborg § 5 

 

 Stadsdelsdirektör Olle Johnselius, administrativ chef Verner Stadthagen, ekon, 

avdelningschef Gunnar Hörnfeldt, VO-chef Ulrika Axelsson, VO-chef Gunilla 

Davidsson, VO-chef Kerstin Alnervik (även §§ 1-9), VO-chef Susanne Tengberg 

(även § 10), enhetschef Ingrid Persson (§ 11), projektledare Sofia Forsberg  

(§ 11), enhetschef Stefan Lindström, säkerhetsstrateg Per Granhällen, 

projektledare Love Hägerstrand, assisterande sekreterare Monica Holst och 

nämndsekreterare Tove Nilsson.   

 

Personalföreträdare (öppet sammanträde §§ 6-23)  Personalföreträdare (öppet sammanträde §§ 11-26) 
Riitta Eddib, Kommunal, Zubeyde Arslanerkekoglu, Vision samt David Hellberg, 

Saco. 

 

 Riitta Eddib, Kommunal, Zubeyde Arslanerkekoglu, Vision, David Hellberg, 

Saco samt Anders Bengtsson, Lärarförbundet.  

 

Utses att justera   Utses att justera  
Ordföranden Mia Päärni (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M)  Ordföranden Mia Päärni (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M) 

Dag för justering     
2015-04-01  2015-03-04 

Sekreterare 
 

 Sekreterare 
 

   

Ordförande  Vice ordförande  
 

 Vice ordförande  
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   Paragrafnr      Antal blad  

 

 
Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds 
sammanträde torsdagen den 26 mars 2015 

Omedelbart justerade beslut 
  

Tid: 

Kl. 20:10 

 

Plats: 

Husby Träff, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum 

 

Närvarande: 

Se bilaga 1 

 

 

 

§§ 5 och 13  

 

Justerat den 26 mars 2015 

 

 

 

Ordföranden Mia Päärni (S)        
 
 
 
 
Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) 
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§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Beslut 
1. Ordföranden Mia Päärni (S) och vice ordföranden Benjamin 

Dousa (M) fick i uppdrag att justera dagens protokoll.  

2. Protokollet justeras den 1 april 2015 kl. 08:00 
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§ 2   

Anmälan av föregående protokoll 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna med noteringen 

att ledamot Demba Bah i närvaroförteckningen på förstasidan i 

protokollet har partibeteckning (MP) och inget annat. 

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

26 februari 2015 justerades den 4 mars 2015. 
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§ 3  

Ansökan om ändring i vårdnad gällande särskilt förordnad 
vårdnadshavare enligt 6 kap 10b § föräldrabalken (FB) 
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§ 4  

Ansökan om ändring i vårdnad gällande särskilt förordnad 
vårdnadshavare enligt 6 kap 10c § föräldrabalken (FB) 
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§ 5  

Yttrande till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i 
enskilt ärende 
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§ 6  

Förvaltningens och nämndens information och frågor 

Det noterades att under punkten Allmänhetens frågestund hade 

biträdande ombyggnadschef Jenny Berglund från AB Svenska 

Bostäder redogjort för planerna på ny-, till- och ombyggnad av Husby 

centrum. Såväl stadsdelsnämnden som allmänheten hade därvid 

kunnat ställa frågor. 

 

Information från förvaltningen 
Ingen särskild information fanns att redovisa. 

 

Frågor från nämnden 
Fråga:  

Vice ordföranden Benjamin Dousa ställde frågan om hur många av de 

cirka 500 bostadslösa, som genom att få förtur i bostadskön, kommer 

att anvisas hyreslägenhet i Rinkeby- Kista. 

 

Svar: 

Administrative chefen Verner Stadthagen svarade att förvaltningen 

återkommer med en redovisning i frågan vid kommande 

nämndsammanträde. 

 

 

 

 

Ajournering 
Stadsdelsnämnden ajournerade sig från klockan 19:10 till klockan 

19:30 
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§ 7  

Uppföljningsrapport till nämnden i mars 2015 

Beslut 
Nämnden godkänner denna uppföljningsrapport 

 

Ärendet 
Sammantaget beräknas en budget i balans.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 mars 2015. 

Dnr 1.2.1.-095-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 8   

Underlag för budget 2016 med inriktning för 2017 och 2018  

Beslut 
Underlag för budget 2016 med inriktning 2017 och 2018 för Rinkeby-

Kista stadsdelsnämnd godkänns. 

 

Ärendet 

Enligt kommunallagen ska stadens budget innehålla en plan för 

ekonomin för en period om tre år. Den plan som nu är aktuell att ta 

ställning till omfattar åren 2016 till och med 2018. Stadens nämnder 

ska analysera vilka frågor som påverkar verksamhetens utveckling 

och ekonomi. Utgångspunkten för detta är förändringar i omvärlden 

samt analyser av den egna verksamhetens utveckling. Större 

avvikelser eller förändringar jämfört med den plan för åren 2016 och 

2017 som kommunfullmäktige beslutade om i budget 2015 ska 

analyseras och kommenteras. I detta ingår att beskriva trender, 

utvecklingstendenser, strukturella frågor och förändringar i 

befolkningen och hur detta påverkar verksamheten. Förändringar i 

lokalförsörjningen, kompetensförsörjningen samt omstrukturerings- 

och investeringsbehov ska beaktas. För kompetensförsörjning ska 

ledarskap, hälsa, medarbetarnas kompetens samt behov av 

omställning särskilt beaktas. Som en del av arbetet för jämställdhet 

och mot diskriminering ska staden i arbetet med budgeten för 2016 

påbörja arbetet med genusbudgetering. 

 

Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 19 mars 2015.  

Dnr 2.1.-096-2015. 

 

Förslag till beslut 
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), ledamoten Demba Bah m.fl. (MP) 

samt ledamoten Leo Ahmed (V) yrkade att nämnden ställer sig bakom 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och ledamoten Amela de 

la  Cruz (FP)  yrkade bifall till gemensamt förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden Mia Päärni (S) ställde de olika förslagen mot varandra 

och fann att nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut. 
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Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och ledamoten Amela de 

la Cruz (FP) reserverade sig mot beslutet till förmån för egna 

gemensamma förslaget till beslut. 

 

Förslag till beslut  

 

Stadsdelsnämnden beslutar följande: 

 

1. Stadsdelsförvaltningens förslag till beslut delvis avslås. 

2. Stadsdelsförvaltningen ges i uppdrag att återkomma till 

nämnden med ett underlag i överensstämmelse med vad som 

anförs i nedanstående text 

 

Ett valfrihetens och arbetande Rinkeby-Kista 

 

Äldreomsorg 

Valfrihet inom äldreomsorgen har likt det fria skolvalet blivit en 

självklarhet för boende i Rinkeby-Kista. Vi ser därför med största oro 

på den pågående trenden av minskad valfrihet, kommunalisering och 

försvårande av beslutsprocesser genom indragen service. MAR och 

MAS bör vara kvar i äldrenämnden istället för att decentraliseras. 

Dessutom är satsningar som äldrevärdar och hemtjänstpengen viktiga 

och vi vill att dessa förstärks ytterligare kommande år. 

 

Arbetsmarknadsåtgärder 

Arbetsmarknadsåtgärder får aldrig bli ett svepskäl för att inte våga 

fatta viktiga men tuffa beslut. Sällan kan man endast slänga pengar på 

problem och förvänta sig att problemen, eller arbetslösheten i detta 

fall, försvinner. Stockholm och Rinkeby-Kista måste ha tydligare 

uppföljning och sätta konkreta resultat i fokus när det kommer till 

dessa åtgärder. Det är vår skyldighet inte bara gentemot deltagarna 

utan även mot skattebetalarna. 

 

Feriearbete i stadsdelen ger ungdomar en bra chans att prova på en 

första anställning och kanske på sikt välja en yrkeskarriär inom 

offentlig sektor. Det är i grunden mycket positivt. Däremot skulle vi 

vilja utreda möjligheterna att ansökningsprocessen även ska 

inkludera ett CV och personligt brev för att efterlikna en reguljär 

ansökningsprocess så mycket som möjligt. Antalet ferieplatser ska 

vara oförändrade och dessutom bör stadsdelen i samverkan med 

andra aktörer satsa på CV-skrivarkvällar samt på andra sätt 
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tillhandahålla information om hur man söker sommarjobb i såväl 

offentlig som privat sektor. 

 

Ekonomiskt bistånd 

Eftersom stadsdelens demografiska uppbyggnad ser ut som den gör, 

där många har kommit till Sverige relativt nyligen i relation till hur 

det ser ut i andra stadsdelar, är det fler som lever på försörjningsstöd 

istället för exempelvis a-kassa eller förtidspension då dessa 

förutsätter att man arbetat tidigare. Därför påverkar systemet och 

regelverket kopplat till ekonomiskt bistånd vår stadsdel mer än andra 

stadsdelar. Vi ser exempelvis vikten av att ställa krav på 

motprestation som en central del integrationspolitiken. 

 

Personal- och kompetensförsörjning 

Det är otroligt viktigt för offentlig sektor i allmänhet och för oss i 

Rinkeby-Kista i synnerhet att vara en attraktiv arbetsgivare och locka 

till oss kompetens. Ett sätt för yngre ungdomar att tidigt få upp 

ögonen för offentlig sektor är att utöka praktiken på stadens 

gymnasieprogram och öppna upp för platser i stadens verksamheter. 

Dessutom borde högskole- och universitetsstudenter erbjudas 

exempelvis internship, praktik och sommarjobb för att fylla upp 

behovet under semestermånaderna.  

 

Vi vill ha ett Rinkeby-Kista som sätter människan i centrum. 

Fler i arbete och fortsatt valfrihet är vägen dit. 

 

Ersättaryttrande 
Ersättaren Tommy Deogan (C) anmälde att om han hade haft rösträtt 

hade han yrkat bifall till det gemensamma förslaget till beslut från 

Benjamin Dousa m.fl. (M) och Amela de la Cruz (FP) samt reserverat 

sig till förmån för detta förslag till beslut. 
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§ 9   

Kvalitetsgarantier för år 2015 

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner i ärendet redovisade kvalitetsgarantier 

för år 2015 för 35 enheter. 

 

Ärendet 
I detta ärende föreslås att stadsdelsnämnden godkänner 

kvalitetsgarantier för år 2015 för de 35 enheter inom förvaltningen 

med verksamhet som vänder sig till brukare. Enligt stadens 

kvalitetssystem ska de av nämndens enheter som vänder sig direkt till 

brukare ha en kvalitetsgaranti. Kvalitetsgarantierna har arbetats fram 

av respektive enhet och baseras på enheternas åtaganden utifrån 

kommunfullmäktiges och stadsdelsnämndens mål. Kvalitetsgarantin 

tydliggör verksamhetens innehåll för brukaren och var synpunkter och 

klagomål kan lämnas om man är missnöjd.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 mars 2015. 

Dnr 1.2.1.-048-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
26 mars 2015 

Blad 14 

 

 

  

§ 10   

Reviderad äldreboendeplan för region Västerort 

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner reviderad äldreboendeplan för region 

Västerort i den del som berör Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. 

 

Ärendet 
De fyra förvaltningar som ingår i region Västerort: Rinkeby-Kista, 

Spånga-Tensta, Hässelby-Vällingby och Bromma har i samarbete tagit 

fram en reviderad plan för boende för äldre. Planen innehåller en 

inventering av befintliga servicehuslägenheter och platser i vård- och 

omsorgsboende, samt en bedömning av framtida behov. Den samlade 

bedömningen är att utbudet av vård- och omsorgsboende inom 

regionen kan tillgodose behovet under de närmaste åren. Generellt kan 

dock sägas att platser som avvecklas i vård- och omsorgsboende 

behöver ersättas. Det finns också behov av upprustning, alternativt 

nybyggnation, för en del av de befintliga boendena. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 mars 2015.  

Dnr 1.2.1.-079-2015. 

 

Förslag till beslut 
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), ledamoten Demba Bah m.fl. (MP) 

samt ledamoten Leo Ahmed (V) yrkade att nämnden ställer sig bakom 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och ledamoten Amela de 

la  Cruz (FP)  yrkade bifall till gemensamt förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden Mia Päärni (S) ställde de olika förslagen mot varandra 

och fann att nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och ledamoten Amela de 

la Cruz (FP) reserverade sig mot beslutet till förmån för egna 

gemensamma förslaget till beslut. 

 

Förslag till beslut  

Stadsdelsnämnden beslutar följande: 

 

1. Stadsdelsförvaltningens förslag till beslut avslås. 
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2. Stadsdelsförvaltningen ges i uppdrag att återkomma till 

nämnden med en äldreboendeplan i enlighet med 

nedanstående text 

 

En äldreboendeplan som sätter människan i centrum 

Människor som är vana vid att leva i valfrihetens Rinkeby-Kista 

kommer inte att acceptera något annat än att ha ett verkligt 

inflytande över sin vardag när det blir dags att också välja 

äldreomsorg. Fler och fler människor kommer inte att godta 

färdiga lösningar utan kommer att vilja påverka innehållet i den 

omsorg som erbjuds i staden, vare sig den är privat eller 

kommunal. Vi måste anpassa äldreomsorgen efter dessa nya 

förutsättningar. 

 

Äldreomsorgen radikaliseras 
Den nya majoriteten har valt att radikalisera äldreomsorgen och 

göra våra äldre till ideologiska spelbrickor. Fler äldreboenden i 

hela staden återtas i egenregi, trots att 86 procent av stadens äldre 

är nöjda eller mycket nöjda med sin omsorg. Generellt är brukarna 

i de privata verksamheterna mer nöjda än brukarna inom de 

kommunala verksamheterna. Vi tycker att förvaltningen ska sätta 

de äldre i centrum, oavsett driftsform. 

 

Äldrevärdar 
Äldrevärdar är en anställningsform som både gjort våra äldre och 

arbetslösa stor nytta. För en stadsdel som Rinkeby-Kista skulle 

utökade satsningar på äldrevärdar betyda särskilt mycket eftersom 

människor som står långt från arbetsmarknaden kan komma i 

arbete. Lever man på försörjningsstöd är det inte alltid enkelt att 

bryta utanförskapet. 

 

Jämförbara alternativ 

Den förra majoritetens satsning på att förenkla för brukare att jämföra 

olika alternativ genom Jämför Service är en viktig del i det fria 

äldreboendevalet. Ska både privata och kommunala boenden drivas i 

en riktning mot kvalité, är det otroligt viktigt att kvalitén också är 

jämförbar för brukaren. Rinkeby-Kistas äldre förlorar på att inte 

kunna fatta välunderbyggda val. 

 

Servicehus 

Förvaltningen beskriver utvecklingen av minskad efterfråga på 

servicehus och att Bromma bland annat lagt ned samtliga servicehus. 

Vi anser att övergången till att endast använda en huskropp bör 
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snabbas på för att på sikt exempelvis använda ny tom yta till 

studentbostäder. 

 

Ersättaryttrande 
Ersättaren Tommy Deogan (C) anmälde att om han hade haft rösträtt 

hade han yrkat bifall till det gemensamma förslaget till beslut från 

Benjamin Dousa m.fl. (M) och Amela de la Cruz (FP) samt reserverat 

sig till förmån för detta förslag till beslut. 
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§ 11   

Resepolicy för anställda vid Rinkeby-Kista 
stadsdelsförvaltning  

Beslut 
Stadsdelsnämnden antar Resepolicy för anställda vid Rinkeby-Kista 

stadsdelsförvaltning. 

 

Ärendet 
Enligt Stockholms stads miljöprogram ska alla nämnder anta en 

resepolicy för miljövänliga resor i tjänsten. Rinkeby-Kista 

stadsdelsförvaltning har en resepolicy från 2009 som behöver 

anpassas till miljöprogrammet. Syftet med resepolicyn är att 

uppmuntra anställda att resa miljövänligt, att använda nämndens 

resurser kostnadseffektivt och att bidra till ett trafiksäkert resande. 

Resepolicyn innehåller bland annat uppmaningar att gå, cykla eller 

åka kollektivt vid lokala resor, att åka tåg eller buss vid längre resor 

och att undvika flygresor.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 mars 2015.  

Dnr 1.1.-075-2015.  

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 12   

Satsningar på ökad fysisk aktivitet för ungdomar i 
Järvaområdet 

Beslut 
Förvaltningarnas förslag om särskild insats för ökad fysisk aktivitet på 

Järvafältet godkänns. 

 

Ärendet 
Järvalyftet-idrott har i projektform pågått i åtta år och har sedan 

starten haft kopplingar till de stora satsningarna i området Järva,  

där stadsdelsförvaltningarna Rinkeby-Kista och Spånga-Tensta ingår, 

inom ramen för Stockholms stads ytterstadssatsningar. Syftet med 

projektet är framför allt att engagera barn och ungdomar till fysisk 

aktivitet i områdena kring Järvafältet. De inblandade förvaltningarna 

ser ett behov av att fortsätta arbetet.  Särskilda insatser ses som 

nödvändiga om framför allt fler tonårsflickor och ungdomar med 

funktionsnedsättning ska nås med idrott och motion. 

Stadsdelsförvaltningarna och idrottsförvaltningen föreslår att under en 

tid av två år anställa en idrottskoordinator på Järvafältet. (Arbetet ska 

styras av en grupp bestående av tjänstemän från idrottsförvaltningen 

och de två stadsdelsförvaltningarna samt att en inbjudan om 

deltagande i styrgruppen även går till utbildningsförvaltningen.) 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 26 februari 2015.  

Dnr 1.2.5.-104-2015 

 
Förslag till beslut 
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), ledamoten Demba Bah m.fl. (MP) 

samt ledamoten Leo Ahmed (V) yrkade att nämnden ställer sig bakom 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och ledamoten Amela de 

la Cruz (FP) yrkade bifall till gemensamt förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden Mia Päärni (S) ställde de olika förslagen mot varandra 

och fann att nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och ledamoten Amela de 

la Cruz (FP) reserverade sig mot beslutet till förmån för egna 

gemensamma förslaget till beslut. 
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Förslag till beslut  

 

Stadsdelsnämnden beslutar följande: 

 

1. uppdra åt förvaltningen att återkomma med ett förslag på hur 

Drive in - verksamhetens finansiering ska lösas långsiktigt 

2. uppdra åt förvaltningen att, i enlighet med Swecos rapport, 

utarbeta och implementera nya arbetssätt inom nuvarande 

Järvalyftet idrott i syfte att bevara projektet i den form som 

bedrivs idag 

3. verka för att staden höjer anslaget till Järvalyftet idrott 

4. i övrigt avslå förvaltningens förslag till beslut 

5. Därutöver anförs följande 

 

Det är positivt att staden tillsammans med Sweco gjort en utvärdering 

av Järvalyftet idrott – det är viktigt att nämnden får information om 

resultatet av skattebetalarnas pengar. Dock saknar vi vissa delar i 

analysen, bland annat vilka effekter projektet har gett i form av 

mindre social oro och på meningsfulla helg-, lov- och 

fritidssysselsättningar. T ex har vi kunnat konstater att den anmälda 

brottsligheten under julloven har minskar på Södra Järva med nästan 

40 procent sedan 2007, vilket eventuellt är en konsekvens av 

Järvalyftet idrott. Precis som utvärderingen visar så finns det 

förbättringspotential inom projektet men vi landar inte i samma 

slutsatser som den rödgrönrosa majoriteten då vi anser att projektet 

som det ser ut idag fyller en mycket viktig funktion. Att avsluta 

projektet så som nu föreslås är olyckligt. Vi vill istället att projektet 

lever kvar. 

 

För oss är det viktigt att stadens skattemedel används på ett effektivt 

sätt och målet ska vara att skattepengarna ska gå till verksamheterna 

istället för till administration och byråkrati, en uppfattning som vi 

inte verkar dela med den nya vänstermajoriteten. Att minska 

projektmedlen till Järvalyftet idrott från drygt 4 miljoner kronor per 

år till drygt 1 miljon kronor per år kommer få konsekvenser för 

idrotten lokalt i Järva. Att anställa en byråkrat för att kompensera för 

den nya majoritetens sänkta ambitioner är långt ifrån 

tillfredsställande och det finns heller inga garantier för ett bra 

resultat.  

 

Djurgårdsandan har inte fått besked i god tid om vad som händer med 

drive in-fotbollen. Det är bra att man nu beviljar pengar för fortsatt 

verksamhet, men besked om den framtida driften borde ha getts långt 
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tidigare. Inte heller framgår det vad som händer med projektets 

finansiering efter 2015 års utgång.  För oss är det viktigt att projektet 

får en långsiktigt tryggad finansiering så att de kan lägga allt sitt 

fokus på verksamheten istället för att år efter år lägga energi på att 

fundera ut hur de ska säkra sin finansiering.  

 

Ersättaryttrande 
Ersättaren Tommy Deogan (C) anmälde att om han hade haft rösträtt 

hade han yrkat bifall till det gemensamma förslaget till beslut från 

Benjamin Dousa m.fl. (M) och Amela de la Cruz (FP) samt reserverat 

sig till förmån för detta förslag till beslut. 
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§ 13   

Trafikförändringar i SL-trafiken 2015/2016 

Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen 

2. Omedelbar justering 

 

Ärendet 
Remissen innehåller en lista på möjliga trafikförändringar som 

SL/Trafikförvaltningen inom Stockholms läns landsting tagit fram i 

samarbete med trafikentreprenörerna. Förändringarna handlar om 

linjesträckningar, turtäthet och trafikeringstid och beräknas träda i 

kraft i december 2015. Stadsdelsförvaltningen påpekar att ytterligare 

åtgärder behövs för att busstationen i Kista ska få en tryggare, 

klimatanpassad och mer ändamålsenlig utformning. Även 

busstationen i Akalla behöver åtgärdas med t.ex. bättre belysning. 

Förvaltningen saknar förslag om förstärkning av busslinjerna 179, 

mellan Sollentuna och Vällingby, och linje 514, mellan Spånga station 

och Kista för att möta ett ökat antal resande. Förvaltningen föreslår 

också närtrafikbussar för äldre och personer med funktionsnedsättning 

i Husby-Akallaområdet.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 mars 2015.  

Dnr 1.5.1.-097-2015.  

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 1 
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), ledamoten Demba Bah m.fl. 

(MP) samt ledamoten Leo Ahmed (V) anmälde ett särskilt 

uttalande. 

 

Stockholm är en växande stad i stark utveckling. Det är på många sätt 

positivt men har också lett till att den infrastruktur som finns idag är 

hårt ansträngd. Moderaterna tillsammans med sina allianspartier 

under hösten 2014 valt att inte uppta förhandlingarna med regeringen 

om en omfördelning av trängselavgifter och statliga anslag vilket 

gjorde att vi gick miste om chansen att frigöra medel till 

kollektivtrafiken i Stockholms län. 

 

Dessutom missköts både SL och landstingets ekonomi så till den grad 

att man nu flaggar för reduceringar i trafikutbudet, prishöjningar samt 
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förseningar av utbyggnaden av tvärbanan.  

 

Vi delar helt och hållet förvaltningens bild av att det finns behov av 

förstärkning på busslinjerna 179 och 514 på sträckorna mellan 

Spånga-Kista samt behov av närtrafikbussar i Husby-Akalla. 

Bussarna mellan Rinkeby och Kista används av många föräldrar med 

barnvagnar och de får relativt ofta vänta till nästa buss då de inte 

kommer med bussen. Att bussterminalerna i både Akalla och Kista 

behöver rustas upp har vi poängterat i många år. Vi vill också påpeka 

att det behöver finnas busslinjer både mellan Rinkeby-Barkarby och 

Kista-Barkarby med stopp i de stadsdelar som ligger längs vägen. 

Framöver vill vi naturligtvis se t-bana istället. T-baneutbyggnaden 

från Akalla till Barkarby är positiv men det behöver även byggas t-

bana från Hjulsta-Barkarby och knytas ihop med Akalla-Barkarby 

linjen i en ringlinje.  

 

Särskilt uttalande 2 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och ledamoten Amela 

de la Cruz (FP) anmälde ett särskilt uttalande.  

 

Precis som förvaltningen skriver i sitt tjänsteutlåtande går väldigt 

många bussar genom vår stadsdel och många av dem stannar vid 

busstorget i Kista. Busstorget under tunnelbanestationen är ofta 

ostädat och uppfattas inte sällan som otryggt. Inte bara invånarna i 

Kista utan även de nästan 70.000 som arbetar i området måste kunna 

ta sig till och från stadsdelen utan att behöva känna sig otrygga. Vill 

vi dessutom ha fortsatt etablering av bostäder, företag och 

innovatörer behöver Kista fortsätta förbättras även vad gäller 

städning och trygghet. 

 

Vi står bakom förvaltningens ambition att så fort som möjligt rusta 

upp busstationen, och helst bygga in den i gallerian. Enligt plan kan 

denna byggnation ske tidigast 2020, men vi skulle vilja att detta sker 

redan innan. Vidare är det vår uppfattning att innan en eventuell 

ombyggnation måste tillfälliga upprustningsåtgärder genomföras 

snarast möjligt. 

 

Ersättaryttrande 
Ersättaren Tommy Deogan (C) anmälde att om han hade haft rösträtt 

hade han anslutit sig till det gemensamma särskilda uttalandet från 

Benjamin Dousa m.fl. (M) och Amela de la Cruz (FP). 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
26 mars 2015 

Blad 23 

 

 

  

§ 14   

Patientsäkerhetsberättelse 2014 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
Enligt patientsäkerhetslagen ska vårdgivaren senast den första mars 

varje år upprätta en patientsäkerhetsberättelse som ska hållas 

tillgänglig för den som önskar ta del av den. Äldreomsorgens 

medicinskt ansvariga sjuksköterska har i samråd med chefen för 

utförarenheten inom äldreomsorgen tagit fram underlag för 

patientsäkerhetsberättelsen 2014. 

Dnr 1.2.1.-109-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 15   

Inkomna skrivelser till nämnden från förtroendevalda 

Inga inkomna skrivelser fanns att redovisa. 
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§ 16  

Konferenser och utbildningar 

Inga inbjudningar fanns att anmäla. 

 

Ordförande aviserade om en kommande inbjudan till en konferens den 

28 april kl 17 i Järvasalen. Representanter från Björns entreprenad är 

inbjudna. Bland annat kommer frågor om gränssnitten mellan olika 

kommunala nämnder och bolag beträffande den yttre miljön att 

belysas. 
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§ 17   

Postlista 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 12 februari 2015 till och med 

den 11 mars 2015.  

 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
26 mars 2015 

Blad 27 

 

 

  

§ 18  

Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor  

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
Funktionshinderrådets protokoll från den 19 februari 2015.  
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§ 19 

Protokoll från pensionärsrådet  

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
Pensionärsrådets protokoll från den 17 februari 2015.  
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§ 20 

Anmälan av delegationsbeslut 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 

Datum Ärende  Beslut Delegat 

2014-12-18 Studie- och fotbollsresa 

med personal och 

ungdomar från Ungdomens 

Hus 

Dnr: 1.2.1.-046-2014 

Beviljas Olle Johnselius  

stadsdelsdirektör 

2014-10-15 Beslut att ta del av 

personakter för 

forskningsändamål 

Dnr: 2.8.-556-2014 

Beviljas Ulrika Axelsson och 

Kerstin Alnervik, 

verksamhetsområdesche

fer 

2015-01-02 Beslut enligt skollagen 8 

kap 9§, 20150101 -

20150630 

Dnr: 2.3.1.-050-2015  

 Annika Björklund  

enhetschef  

förskolenheten 

2014-12-16 Lista på nyanställda under 

december 2014, januari och 

februari 2015. 

  

Dnr: 2.3.1.-050-2015 

 Respektive 

Verksamhetsområdesche

f 
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§ 21 

Inkomna skrivelser, rapporter med mera som kommit till 
stadsdelsnämnden eller upprättats inom förvaltningen 

Inga inkomna eller upprättade skrivelser eller rapporter fanns 
att anmäla. 
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§ 22 

Protokollsutdrag från kommunfullmäktige m.m. i urval 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
1. Protokollsutdrag från Socialnämndens sammanträde 2015-02-17, § 

10 Funktionshinderinspektörernas årsrapport,  

dokid: 17278  

 

2. Protokollsutdrag från Socialnämndens sammanträde 2015-02-17, § 8 

Lägesrapport 2 från projekt Skolfam,  

dokid: 17279 

 

3. Protokollsutdrag från Socialnämndens sammanträde 2015-02-17, § 7 

Strukturerat skolstöd inom Pilotprojekt samverkan skola och 

socialtjänst, PPSS, dokid: 17280 

 

4. Protokollsutdrag från Socialnämndens sammanträde 2015-02-17, § 6 

Rapport – ”Theo flyttar” – en bok till barn i familjehem, dokid: 

17281 

 

5. Protokollsutdrag från Socialnämndens sammanträde, 

Tillståndsutskottet 2015-02-09, § 10, dokid: 17423 
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§ 23 

Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 
Ärendet 
Sociala delegationens protokoll från den 11 mars och den  

25 mars 2015.  

 


